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Abstract (en)
A cleaning machine for continuous take-up and cleaning of the ballast bed of a track has a machine frame, supported on rail bogies, with a clearing
chain for taking up ballast and exposing a level plane as well as a sifting installation for ballast cleaning. For transport of the cleaned ballast into
a chute which is provided in the region of the clearing chain and has at least one outlet opening, a conveying unit is arranged, which adjoins the
sifting installation and runs in the longitudinal direction of the machine. A track lifting device, which can be displaced vertically and laterally by drives,
serves for lifting the track. Each outlet opening of the chute is assigned a charging conveyor belt, which runs horizontally and in the longitudinal
direction of the machine, with an individual drive, designed for variable conveying speed, for discharge of the cleaned ballast onto the exposed level
plane. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Reinigungsmaschine zur kontinuierlichen Aufnahme und Reinigung der Schotterbettung eines Gleises weist einen auf Schienenfahrwerken
abgestützten Maschinenrahmen mit einer Räumkette zur Schotteraufnahme und Freilegung eines Planums sowie eine Siebanlage zur
Schotterreinigung auf. Zum Transport des gereinigten Schotters in eine im Bereich der Räumkette vorgesehene und wenigstens eine Auslaßöffnung
aufweisende Schurre ist eine an die Siebanlage anschließende, in Maschinenlängsrichtung verlaufende Fördereinheit angeordnet. Eine durch
Antriebe höhen- und seitenverstellbare Gleishebeeinrichtung dient zum Anheben des Gleises. Jeder Auslaßöffnung der Schurre ist ein horizontal
und in Maschinenlängsrichtung verlaufendes Einwurfförderband mit einem eigenen, für eine variable Fördergeschwindigkeit ausgebildeten Antrieb
für den Abwurf des gereinigten Schotters auf das freigelegte Planum zugeordnet. <IMAGE>
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